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I ekonomiskt svåra tider är det många barnfamiljer som inte har ekonomiska 

förutsättningar att ta semester med sina barn. Många barn kommer inte ha 

möjlighet att få åka iväg under sommarlovet eller andra lov. 

 I samband med lov blir de ekonomiska skillnaderna mellan barn särskilt 

tydliga. Barn från fattiga familjer beskriver ofta dagen efter ett lov som en 

jobbig dag. Då ska alla berätta vad de gjort under lovet. Att vara det barn som 

aldrig kan berätta något som man har gjort eller upplevt under lovet skapar 

många gånger en skam.  

 Att aldrig har råd och möjlighet att lämna bostadsområdet där man bor kan 

vara skamfyllt, men det leder också till att man inte får uppleva en rad aktivite-

ter och miljöer som kan vara självklara för de flesta andra barn. Man får i liten 

omfattning uppleva naturen, bada i en sjö, fiska eller åka skidor.  

 Kolloverksamheten har inte spelat ut sin roll, tvärtom finns det ett stort 

behov. Den nuvarande majoriteten verkar dock inte ha kolloverksamhet som 

en prioriterad fråga. Det är till och med oklart vem av borgarråden som bär 

ansvaret för frågan. Enligt uppgift finns det en arbetsgrupp som arbetar med 

kolloverksamhetens framtid. Denna grupp är okänd och det är oklart vilka som 

ingår i gruppen och vad som är syftet med gruppen 

 Mina frågor är därför: 

1. Vad har majoriteten för ambition med kolloverksamheten? 

2. Hur kan man skapa förutsättningar för fler att få uppleva kollo? 

3. Hur kan man på än bättre sätt än idag utnyttja den fantastiska tillgång 

som staden har i form av Barnens ö? 

 

Stockholm den 30 mars 2009 

 

Jan Valeskog 


